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Bauskas pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes  

Sēdes protokols Nr.2/2025 

Bauskas pilsētas Bauskas kopienas «Pasta 5» ēkā Pasta 5   2024. gada 22. maijā 

 

Sēde sākas plkst. 17.00 

 

Sēdē piedalās padomes locekļi: Ieva Apšāne-Muceniece, Dace Balode, Dāvis Eimuss, Indra Liepa, 

Kristīne Selāne, Egija Stapkeviča, Uldis Varnevičs, Keita Kondore, Keita Luīze Muceniece, Laura 

Ikerte, Andis Beķeris, Ingrīda Liepa. Nepiedalās Kaspars Kalējs, Kevins Turans.  

 

Darba kārtība:  
 

1. Informācija par darba plānošanu sadarbībā ar Bauskas pašvaldību – Dāvis Eimuss.   

2. Atzinums par Vecajiem kapiem. 

3. Iedzīvotājiem ir neskaidrība ar SIA «Bauskas novada komunālserviss» rēķiniem. 

4. Iedzīvotāju ierosinājums – cīņa pilsētā ar spāņu kailgliemežiem.  

5. «Ezers» pie Kareivju ielas 3.  

6. Egijas Stapkēvičas apkopotie iedzīvotāju viedokļi festivāla «Būsim kopā» laikā.  

7. Gājēju un veloceliņu attīstības plāns pilsētā.  

8. Laura Ikerte par Bauskas Tūrisma informācijas centra darbību. 

9. Uldis Varnevičs par Zaļās ielas trotuāra pārbūvi.  

10. Jautājums par iespēju atstāt mašīnu iedzīvotājiem pilsētā tiem, kas brauc uz Rīgu.  

11. Jautājumi par komunikāciju ar iedzīvotājiem.  

 

Pieņemtie lēmumi: 

 

1. Dāvis Eimuss sadarbībā ar Bauskas novada domes pārstāvjiem izveidojis potenciālo 

sadarbības modeli, kuru mēģināsim īstenot. Iedzīvotāju ierosinājums izvietot izveidot 

pastkastīti vietā, kur apgrozās daudz cilvēki. Piefiksē dažādus jautājumus, kurus izrunās ar 

pašvaldības pārstāvjiem.  

2. Sagatavots un apspriests atzinums par Veco kapu potenciālo izplešanās jautājumu, kuru 

nosūtīs Bauskas pašvaldībai.  

3. Vienojamies organizēt tikšanos ar SIA «Bauskas novada komunālserviss», kur piedalās Uldis 

Varnevičs un ieinteresētā persona. 

4. Vienojamies apspriest jautājumu par cīņu ar spāņu kailgliemežiem ar pašvaldības 

amatpersonām.  

5. Informēt Bauskas novada pašvaldību par iedzīvotāju aicinājumu vairāk neizmantot 

stāvlaukumu Pilskalna ielā pie Bauskas Stadiona par būvniecības preču noliktavu. Noskaidrot, 

kad plānots laukumu pārbūvei, vai iespējams paredzēt sistēmas liekā ūdens novadīšanai no 

blakus zālāja. Iedzīvotāji aicina būvgružu un būvmateriālu novietnes pārcelt uz piepilsētas 

teritoriju.  

6. Egija Stapkēviča informēja sanākušos par iedzīvotāju viedokļiem par Bauskas pilsētu – par 

zonām, kuras uzslavētas un kuras zonas cilvēki atzīmējuši kā problemātiskas.  

7. Atzīmēts kā nākotnes jautājums, kuru pamazām plānots veidot un attīstīt.  

8. Aicinājums izvietot Bauskas Tūrisma informācijas centra informāciju arī ārpus telpām.  
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9. Nosūtīt aicinājumu Bauskas novada domei, veicot pārbūves procesu, pārbūvēt Zaļās ielas 

trotuāra nobrauktuvi pie Bauskas Autoostas atbilstoši vides pieejamības prasībām.  

10. Aicinājums plānot stāvlaukumu virzienā uz Rīgu aiz Draudzības ielas, kur var nolikt 

automašīnu un uzreiz ir pieejama autobusa pietura.  

11. Vienojamies par speciālas iesnieguma lapas izveidi iedzīvotājiem, kas vēršas ar savu 

iniciatīvu iedzīvotāju padomē, kā arī par savas facebook.com lapas izveidi, ko darīs Keita 

Kondore. Dāvis Eimuss izveidos padomes e-pastu. 

 

Plānojam nākamo padomes datumu 19. jūnijs 18.00. 

 

Sēdi slēdz plkst. 20.00 

 

Sēdes vadītājs:  Dāvis Eimuss   

Protokolists:  Uldis Varnevičs     

          


